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                              عن الكتاب :  2013م - 1443هـ  Highlighting some of the most important findings reported over the past five decades, this volume features some of the best technical papers published on alumina and bauxite from 1963 to 2011. Papers have been divided into thirteen subject sections for ease of access. Each section has a brief introduction and a list of recommended articles for researchers interested in exploring each subject in greater depth.
يسلط الضوء على بعض أهم النتائج التي تم الإبلاغ عنها على مدى العقود الخمسة الماضية ، ويضم هذا المجلد بعضًا من أفضل الأوراق التقنية المنشورة عن الألومينا والبوكسيت من عام 1963 إلى عام 2011. تم تقسيم الأوراق إلى ثلاثة عشر قسمًا موضوعًا لسهولة الوصول إليها. يحتوي كل قسم على مقدمة موجزة وقائمة بالمقالات الموصى بها للباحثين المهتمين باستكشاف كل موضوع بعمق أكبر.
 Only about fifteen percent of the alumina and bauxite papers ever published in Light Metals were chosen for this volume. Selection was based on a rigorous review process. Among the papers, readers will find landmark original research findings and expert reviews summarizing current thinking on key topics at the time of publication.
تم اختيار حوالي خمسة عشر بالمائة فقط من أوراق الألومينا والبوكسيت المنشورة في Light Metals لهذا المجلد. تم الاختيار على أساس عملية مراجعة صارمة. من بين الأوراق ، سيجد القراء نتائج بحث أصلية بارزة ومراجعات خبراء تلخص التفكير الحالي حول الموضوعات الرئيسية في وقت النشر.
 From basic research to advanced applications, the articles published in this volume collectively represent our body of knowledge in alumina and bauxite. Students, scientists, and engineers should turn to this volume to discover the historical development of alumina and bauxite research as well as the current state of the science and the technology. Moreover, the papers published in this volume will serve as a springboard for future research and discoveries.
من البحث الأساسي إلى التطبيقات المتقدمة ، تمثل المقالات المنشورة في هذا المجلد بشكل جماعي مجموعة معرفتنا في الألومينا والبوكسيت. يجب على الطلاب والعلماء والمهندسين الرجوع إلى هذا المجلد لاكتشاف التطور التاريخي لأبحاث الألومينا والبوكسيت بالإضافة إلى الحالة الحالية للعلم والتكنولوجيا. علاوة على ذلك ، فإن الأوراق المنشورة في هذا المجلد ستكون بمثابة نقطة انطلاق للبحث والاكتشافات المستقبلية.
 The light metal symposia are a key part of the TMS Annual Meeting & Exhibition, presenting the most recent developments, discoveries, and practices in primary aluminum science and technology. Publishing the proceedings from these important symposia, the Light Metals Series has become the definitive reference in the field of aluminum production and related light metal technologies.
المعادن الخفيفة جزءًا رئيسيًا من الاجتماع والمعرض السنوي TMS ، حيث تقدم أحدث التطورات والاكتشافات والممارسات في علوم وتكنولوجيا الألمنيوم الأولية. بعد نشر وقائع هذه الندوات المهمة ، أصبحت سلسلة المعادن الخفيفة المرجع النهائي في مجال إنتاج الألمنيوم وتقنيات المعادن الخفيفة ذات الصلة. .
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